二〇一二年成都市知识产权发展与保护状况
Development and Protection of Intellectual Property in Chengdu 2012
成都市知识产权办公会议办公室

Office of Chengdu Joint Meetings on Intellectual Property Rights
二〇一二年成都市知识产权发展与保护状况

2012年，成都市深入实施国家、省、市知识产权战略，深化国家知识产权示范城市建设，大力提升知识产权创造、运用、保护和管理能力，积极开展打击侵犯知识产权和制售假冒伪劣商品专项行动以及知识产权执法维权“护航”专项行动，知识产权事业健康快速发展，为深入实施“五大兴市”战略、“奋力打造西部经济核心增长极”提供有力支撑。全市专利申请48901件，专利授权32563件；注册商标总量达11.06万余件，其中中国驰名商标66件，中国地理标志证明商标12件，四川省著名商标441件，成都市著名商标484件；中华老字号21件；中国名牌产品20个，四川名牌产品519个；新增龙泉驿枇杷、蜀绣、邛酒、唐场豆腐乳、王泗白酒等5个地理标志保护产品，地理标志保护产品累计达27个；计算机软件及其他作品著作权登记4000余件；获首批“国家知识产权示范城市”。

一、深入实施专利战略，专利创造取得新突破

实施知识产权创造运用能力提升计划，专利创造运用能力不断提升。修订《成都市科学技术奖励办法》，增设“科技成果转化组织推进奖”；完善专利奖奖励细则。制定实施《成都市产学研联合实验室资助实施细则（暂行）》，支持川大智胜、扬子江海蓉药业等企业组建36个产学研联合实验室，强化以专利成果转移转化为导向的创新激励。全市专利申请48901件，专利授权32563件；其中发明专利申请10886件，同比增长46%；企业专利申请28412件，同比增长44.94%。实施省级专利转化实施项目和具有自主知识产权重大科技成果转化项目86项；“一种钻井旋转防喷器”等6个项目获中国专利优秀奖；促进国家知识产权局专利审查协作中心落户成都。被国家知识产权局认定为首批全国知识产权示范城市。

实施知识产权管理服务能力提升计划，专利综合服务体系不断健全。高新区、龙泉驿区、崇州市等6个区（市）县建成县域知识产权网络管理服务平台；都江堰市、双流县、郫县、大邑县等市（县）在重点场镇建立知识产权工作站近100个；全市工业园区建立知识产权特派员工作（服务）站近30个。组建运行成都技术转移（集团）公司。新建西部医药技术（专利）转移中心、汽车产业专利成果转化应用平台等专利转移转化平台。完成36个专题专利信息服务平台建设。实施企业知识产权质押融资项目近90项。制定实施《成都市专利保险试点工作实施意见》、《成都市科技与专利保险补贴资金管理暂行办法》，成为首批 “全国专利保险试点城市”。

实施知识产权保护能力提升计划，专利行政保护能力不断加强。组织开展打击侵犯知识产权和制售假冒伪劣商品专项行动以及知识产权执法维权“护航”专项行动，开展执法检查25次，出动专利行政执法人员251人次，检查商品32400件，登记专利标识标注商品212件，纠正专利标识标注不规范商品101起。加强展会专利执法，进驻第86届全国糖酒商品交易会等大型展会开展执法活动11次，出动专利行政执法人员123人次，检查商品14300件，登记专利标识标注商品57件。全年处理专利侵权案6件，查处假冒专利案30件，移送假冒专利案13件，案件结案率100%。中国（成都）知识产权维权援助中心通过“12330”公益服务电话接受咨询、投诉共计58件。成立“成都仲裁委员会知识产权咨询联络处”，促进知识产权合同纠纷行政处理与仲裁协作配合。市知识产权局被国家知识产权局和公安部评为“2012年度全国知识产权系统和公安机关知识产权执法保护先进集体”。

二、积极推进品牌战略，商标事业取得新进展

品牌培育取得新成果。2012年全市注册商标总量达11.06万余件，较2011年新增17262件，增幅达15.4%。“仁和春天”、“硅宝”等15件商标成功认定为中国驰名商标，增量位居全国15个副省级城市首位，驰名商标累计达66件，占全省总量的55%，列全国15个副省级城市第4位、西部省会城市首位。新增“蒲江猕猴桃”、“金堂明参”、“温江大蒜”3件地理标志证明商标，总量达12件。正式启动“蜀绣”、“大邑榨菜”、“彭州九尺板鸭”地理标志申报工作。新增四川省著名商标68件，累计达440件。新增成都市著名商标90件，累计达515件。

品牌服务上新台阶。充分发挥品牌联席会议的统筹协调职能，汇集知识产权、法律事务、市场营销、宣传策划等领域的专家学者、专业机构，组建了一支具有较高专业水准、工作常态化的“成都市品牌服务专家团”，有效帮助企业解决品牌培育、运用、拓展和保护过程中面临的困难和问题。指导青羊区全面启动“全国都市文化旅游服务产业知名品牌示范区”创建工作，“都江堰”和“青城山”在大部分商品和服务上获准商标注册，“宽窄巷子”取得商标注册并被授予四川服务名牌，郫县安靖蜀绣商会做好“蜀都绣娘”商标注册和保护，启动对“青城太极”、“街子古镇”、“黄龙溪”等历史文化资源的商标注册和保护，启动对“都江堰”景区驰名商标申报工作。编撰了首部《成都市品牌战略发展报告（2009-2011）》（白皮书），并由市人民政府新闻办举行专题新闻发布会正式发布，这在全国副省级城市尚属首例。

品牌保护成效显著。组织开展打击侵犯知识产权和制售假冒伪劣商品专项行动，突出重点整治环节，创新市场监管模式，狠抓重点商标保护，形成了打击违法行为的高压态势。全市工商系统共出动执法人员1.1万人次，检查经营户4.5万余户、商品交易市场3157个、重点区域381处，查办商标侵权及假冒伪劣商品案件155件，案值4505.63万元，罚没415.463万元。

三、扎实开展版权工作,版权事业稳步推进

版权政策环境不断优化。修改完善《成都市计算机软件著作权登记资助管理办法》和《成都市作品著作权登记资助管理办法》，加大资助政策实施力度，全年资助各类作品1915件，发放资助款142.868万元，同比增长10.63%。全市计算机软件及其他作品版权登记达4000余件，其中，软件版权登记3100余件，增幅达15%。制作播放版权公益宣传片，在100个重点社区开展版权进社区活动，通过报纸、电视、地铁公交广告、户外LED视频、网站等多种媒体，加大版权宣传力度，培育浓厚的版权文化氛围。

版权服务水平不断提升。指导成都版权交易中心开展版权项目咨询、项目登记、项目展示和版权交易等工作，全年实现20余个项目挂牌。成都版权投诉中心和成都版权纠纷调解中心开展投诉受理和纠纷调解，与市法院建立版权纠纷调解机制，共调解剧本、软件、展场设计等版权侵权纠纷15起。推动高新区版权示范园区建设，营造产业发展的良好环境。发展版权社会服务组织，成立成都市版权协会，60余家软件、动漫、设计等领域的企事业单位加入协会。

版权保护力度不断加大。进一步巩固软件正版化工作成果，印发《关于进一步规范和加强政府机关软件管理的通知》，建立软件管理长效机制，搭建软件版权服务平台，软件正版化工作通过国家督查组和省政府检查验收组的检查，为全省推进政府机关使用正版软件工作的开展作出了示范。积极开展打击侵犯著作权的活动，周密部署打击网络侵权盗版“剑网行动”等专项行动。全年开展版权保护专项检查270余次，检查相关经营单位4200余家次，取缔违法经营单位127个，查获地下窝点8个，办理侵权案件21起，收缴各类侵权盗版制品65万余（张、册）。成都市版权局和相关案件办案组、办案人员分别被国家版权局评为全国查处侵权盗版案件有功单位和有功个人。

四、加强知识产权案件立案侦查，严厉打击知识产权违法犯罪

公安机关结合打击经济犯罪“破案会战”行动，严厉打击侵犯知识产权犯罪活动，市公安局经侦支队被国家知识产权局和公安部评为“2012年度全国知识产权系统和公安机关知识产权执法保护先进集体”。全市公安机关共立案侦查假冒注册商标案、销售假冒注册商标的商品案、侵犯著作权案、侵犯商业秘密案等侵犯知识产权案311件，破案235件，挡获涉嫌违法犯罪人员480余人，收缴各类假冒产品、侵权复制品、非法制造的注册商标标识约140万件，涉案金额约2.7亿元。2012年3月，破获一起特大制售假冒卷烟窝点，查获假冒卷烟1300余条，抓获犯罪嫌疑人11名；2012年4月，集中捣毁11个销售假冒奢侈品的零售点，挡获犯罪嫌疑人员30余名，查获假冒LV、古奇、爱马仕、巴宝莉等国际知名品牌的商品共计4000余件，货值3000余万元；2012年5月，捣毁一个制售假冒红酒的黑工厂，查获假冒红酒近2万瓶，查获假冒包材及假冒注册商标标识约14万套，查获制假机器设备60台，涉案金额5000余万元，挽回经济损失600余万元；2012年7月，破获一起特大制售假冒电脑耗材案件，抓获犯罪嫌疑人8名，涉案金额1000余万元。

五、积极履行法律监督职能，严厉打击知识产权犯罪行为

检察机关依托行政执法与刑事执法衔接机制，与司法、公安机关和政府知识产权行政部门紧密配合，加强工作联系和信息沟通，促进执法资源合理利用，增强对侵犯知识产权犯罪活动的打击力度。通过公布举报电话、接待群众控告、听取社会各界反映以及新闻媒体报道等多种途径，广泛了解案件信息，积极运用走访、情况通报、联系会议、备案审查等方式，发现和掌握一批涉嫌犯罪案件线索，确定重点监督的具体案件，督促行政执法机关向公安机关移送，监督公安机关立案侦查。全市检察机关共审查批准逮捕各类侵犯知识产权案件38件109人，其中假冒注册商标21件81人，销售假冒注册商标的商品10件16人，非法制造、销售非法制造的注册商标4件4人，侵犯著作权2件2人，侵犯商业秘密1件6人。

六、加强知识产权案件审理，保护合法权益

高效公正审理知识产权案件。全市法院共受理知识产权民事案件2142件，较2011年增加了89.7%，审结1947件。依法审理了“微软”计算机软件著作权案件、“五粮液”、“贵州茅台”、“剑南春”等知名白酒品牌、“登希路”、“卡地亚”、“路易威登”等知名服饰箱包品牌及“联想”、“红双喜”、“苏泊尔”、“美的”、“重庆小天鹅”等商标侵权纠纷案件，审理了成都生物制品研究所有限责任公司、四川广播电视台、成都电子研究所有限责任公司等涉本地重点企业的案件，依法有效保护了权利人的合法权益，有力打击了制假、售假、仿冒、非法复制、非法使用等侵权行为。

加强知识产权案件调解。全市法院坚持充分发挥调解制度的优势作用，有效化解各类知识产权纠纷，共调解知识产权案件1349件。市中院与市知识产权局、市版权局、市工商局联合制定和签署了《关于构建知识产权民事纠纷调解衔接机制的意见（试行）》，构建和完善知识产权民事纠纷多元化调解机制，深入推进司法调解与行政调解及其他非诉讼调解有机协调。

基层司法保护工作取得新进展。经最高人民法院批准，郫县人民法院正式设立知识产权审判庭，将受理部分知识产权民事纠纷案件，成为第4家拥有知识产权民事纠纷案件审理权限的基层法院。市中院在成都经济技术开发区设立了知识产权巡回法庭，通过巡回审理知识产权典型案件，打造出审判服务、延伸服务、交流服务的平台，为企业科技创新，促进企业由生产基地向研发基地发展，为区域经济建设提供更加优质高效的司法保障和司法服务。

七、提高口岸监管能力，海关知识产权保护进一步加强

按照国务院和海关总署的统一部署，在四川省打击侵犯知识产权和制售假冒伪劣商品工作领导小组的统一协调下，成都海关结合“国门之盾”行动，立足关区实际，将前期风险分析与现场监管相结合，强化对机场海关、驻邮局办事处、现场业务处等重点口岸的监管，在驻邮局办事处和机场海关发现2起侵权案件，涉及ALEXANDER WANG、DIESEL、Y-3、DSQUARED2和PAUL SMITH等20余个已在海关总署备案的国际品牌。
Development and Protection of Intellectual Property in Chengdu 2012

In 2012, Chengdu fully implemented the intellectual property(IP) strategies at national, provincial and city levels, as well as intensified the development of National Pilot City in IP to enhance its capability in protecting and managing it. Efforts have been taken to fight against IP violations, counterfeit and shoddy products and to assist with related IP law enforcement & right protection, thus bringing about rapid and sound development of it. These efforts also contribute to the implementation of Five Strategies for Urban Prosperity and the positioning of Chengdu as the economic powerhouse in western China. The year of 2012 has witnessed 48,901 patent applications, 32,563 licensed patents; 110,600 registered trademarks, among which there are 66 national famous trademarks, 12 trademarks with geographic indications, 441 famous Sichuan brands and 484 famous Chengdu brands; 21 Chinese Time-honored brands; 20 Chinese famous-brand products and 519 Sichuan famous-brand products. In addition, 5 protected products with geographic indications were newly added including Loquat of Longquanyi, Sichuan Embroidery, Qionglai Wine, Tangchang Fermented Bean Curd, Wang Si Baijiu (White Liquor), adding up to a total of 27 geographic indicated brands. Besides, more than 4000 registered computer software came into being. Chengdu has been awarded one of the first batch of “National Pilot City in Intellectual 
Property”.
Ⅰ. Efforts doubled to implement patent strategy with breakthrough achieved 
With the promotion of Intellectual property creation and implementation, headway has been made in this regard. Efforts have also been carried on the revision of Chengdu Science & Technology Reward Rules, the establishment of Scientific Achievements Commercialization, Organization & Promotion Award, polish of the details for Award of Excellence for Patents. Besides, Detailed Rules of Financial Aids for Joint Lab Establishment with Industry-University-Research Cooperation (Interim) has been formulated and carried out to support 36 Industry-university-research joint labs set up by enterprises such as Wise soft and Hairong Pharmaceutical Group. This is available for reinforcement of innovation inspiration directed by patents commercialization. There are 48,901 patent applications with 32,563 licensed in Chengdu, among which, there are 10886 patented inventions, up by 46% year-on-year and 28,412 corporation patent applications, up by 44.94% year-on-year. 86 commercialization projects of provincial patents and research findings have been provided with intellectual property rights; A new kind of rotary blowout preventer and other five items have received awards at the 14th Chinese Award for Patents; Chengdu Patent Examination Cooperation Center of SIPO has located in Chengdu which was honored as one of the first batch of Pilot Cities in Intellectual Property by State Intellectual Property Office of PRC (SIPO) .

The implementation of Promotion Project for Intellectual Property Management Service Capability has improved the comprehensive service system in patent. Six districts/cities/counties including High-tech Zone, Longquanyi and Chongzhou have set up service platforms for county area network administration of IP; cities/counties like Dujiangyan, Shuangliu, Pixian and Dayihave founded about 100 IP service stations; industrial parks located in Chengdu have sent staff to serve nearly 30 IP stations. Additionally, Chengdu Technology Transfer Group Co., Ltd has been setup and in operation. Platforms of patents transfer and commercialization, such as Western Medical Technology (Patent) Transfer Center, Transfer and Application Platform for Patent Achievements in Automobile Industry are newly founded. 36 platforms for patent information provision and nearly 90 projects of IP pledge financing have been accomplished in 2012. The formulation and implementation of Suggestions on Chengdu Patent Insurance Pilot Works and Interim Procedures on Subsidies Management for Chengdu Technology and Patent Insurance helped Chengdu to be appointed in the first batch of Pilot Cities for National Patent Insurance. 

The implementation of Intellectual Property Protection Improvement has promoted administrative protection on patents. Special actions aiming at cracking down on IP violations and counterfeit and shoddy goods as well as Escort action for IP law enforcement & right protection have been taken. 251 law enforcement officials concerned have been mobilized to implement 25 law enforcements, inspect 32,400 products, register 212 patented products and correct 101 nonstandard patent marks. Steps have also been taken to enhance law enforcement of exhibition patents. The law enforcements of exhibition patents have been applied to the 86th National Sugar and Wine Trading Fair. 123 law enforcement officials in patent have been mobilized to launch 11 law enforcements, inspect 14,300 commodities, and register 57 patent commodities. In 2012, law enforcement officials concerned has dealt with 6 patent infringement cases, investigated 30 patent counterfeit cases and transferred 13 patent counterfeit cases. These brought case settlement rate to 100%. China (Chengdu) Intellectual Property Protection and Assistance Center has received 58 consultancy cases and complaints via 12330, a hotline for social services. Intellectual Property Consultancy and Liaison Office of Chengdu Arbitration Commission has been set up to facilitate coordination between contract disputes in administrative settlement and arbitration of IP. Chengdu Intellectual Property Bureau has been honored by both State Intellectual Property Office and Ministry of Public Security of PRC as the “2012 Advanced Law Enforcement Group for Intellectual Property Protection”.

Ⅱ. Brand strategy put in place with headway made in trademark endeavor
New achievements were made on brand cultivation. In the year of 2012, the total registered trademarks in Chengdu hit 110,600, an increase of 17,262 over 2011 with a growth rate at 15.4%. Chengdu also sees15 newly added national famous trademarks, such as Renhe Spring and Guibao Tech , beating all other 15 sub-provincial cities in China in terms of growth rate. Chengdu now has 66 national famous trademarks, accounting for 55% of Sichuan province, helping it achieving the 4th place among 15 sub-provincial cities and the 1st place among western provincial capitals. Chengdu also sees 3 new geographic indicated brands, including Pujiang Kiwi, Jingtang Chuanmingshen, Wenjiang Garlic. The total geographic indicated brands in Chengdu now have achieved 12. The application and reporting of geographic indicated brands such as Sichuan Embroidery, Dayi Persevered Vegetable, Pengzhou Goose has been launched. 68 trademarks have been identified as famous Sichuan brands, adding the total province-wide famous trademarks to 440. 90 trademarks have been identified as famous Chengdu brands, totaling 515.

Brands service has kept momentum. Brand joint conference has been given full play in gathering experts, scholars and professional institutes in fields of intellectual property, legal affairs, marketing management and publicity plans to form a “Chengdu experts team in brand services” which possesses high professional quality and normalized working situation. The team has helped enterprises to solve difficulties in the courses of brand cultivation, expansion and protection. We have guided Qingyang District to launch “demonstration area of famous brand in national urban culture and tourism services”. Dujiangyan and Mount Qingcheng have obtained rights of trademark registration for most commodities and services. Kuan & Zhai Alley has obtained registered trademark and been recognized as famous Sichuan brand. Chamber of Commerce of Sichuan Embroidery in Anjing Town, Pixian County launched preparation works in trademark registration and protection about Sichuan Female Embroidery Worker. Efforts has also been made in trademark registration and protection for cultural and historic resources such as “Qingcheng Taiji”, “Jiezi Ancient Town”, “Huanglongxi” as well as famous trademark application works for Dujiangyan scenic area. The first edition of Report of Chengdu Brand Development Strategy (2009-2011) (White Paper) has been compiled. It was released at a special press conference held by Information Office of Chengdu Municipal People’s Government. This is the first ever activity held among sub-provincial cities.

Brand protection has achieved impressive outcomes. Actions of fighting against IP violations, counterfeit and shoddy products have been taken, market supervision mechanism has been established and major trademarks protection efforts have been strengthened. All of these have exerted　effects on fighting against illegal acts. Industrial and commercial institutes have send 11,000 law enforcement officials to inspect about 45,000 business, 3157 commodity exchange markets and 381 key regions. Besides, 155 cases of trademark infringement and counterfeit, worthy of RMB 45,056,300 had been investigated with RMB 4,154,630 fined.

III. Copyright-related efforts carried out with balls rolling forward

Policy environment of copyright has been constantly optimized. Subsidy Methods of Registered Copyright of Computer Software in Chengdu and Subsidy Methods of Registered Copyright of works in Chengdu were revised and polished. Great efforts have been taken to implement the subsidy policy. 1915 works were subsidized and RMB 1,428,680 was granted with an increase of 10.63% over last year. Registered copyright of computer software and other works amount to more than 4000, among which there are more than 3100 registered software with an increase of 15% over last year. Copyright concerned public service advertisement was broadcasted　in 100 key pilot communities. The copyright awareness penetrates the public via various media including newspaper, TV, and metro advertising, outdoor LED videos and portals etc., enhancing publicity and creating a strong cultural atmosphere of copyright protection.

Copyright service quality has been constantly improved. Chengdu Copyright Transaction Center provides service in project consultation, registration, display and transaction. In the whole year, more than 20 projects have been established. Copyright Protection Center has been set up to guide Copyright Complaint Center of Chengdu and Copyright Disputes Mediation Center of Chengdu carry out works in complaint acceptance and dispute relsolution. Mediation mechanism of copyright disputes has been established along　with the help from Chengdu municipal court.15 disputes of script, software and exhibition design were successfully mediated. The construction of copyright demonstration park in High-tech Zone has created a favorable industrial development environment. In 2012, organizations for copyright social service are encouraged to be founded. Copyright Association of Chengdu has prepared to be establish, attracting more than 60 enterprises specialized in software animation and design.

Copyright protection has been constantly enhanced. The effort of authorizing software has been improved by issuing Notice on Standardizing and Strengthening Regulation of Official Software, establishing long-term control mechanism of software and setting up service platform of software copyright. The efforts of authorizing software has set an example to the development of authorized software in government agencies through the inspection of national supervision team and check team of Sichuan provincial government. Special project such as Sword and Net Action has been carried out to fight against IPR infringement, counterfeit and shoddy goods. Through the whole year, 270 special inspections of copyright protection had been carried out. Law enforcement officials had inspected 4200 institutes, banned 127 illegally-operating institutes, destroyed 8 underground business locations, handled 21 infringement cases and captured over 650 thousands of illegal publications and infringing products. Chengdu Copyright Bureau and several case handling teams and personnel have received awards from National Copyright Administration for their contributions in the investigation and punishment of  infringement and piracy cases.

IV. Intellectual Property case filing and investigation enhanced to fight against violations and crimes 

Chengdu Public Security organs have taken a series of measures to fight severely against Intellectual Property infringement crimes such as the “Anti-Crime Campaign”. Economic Investigation Detachment of Chengdu Public Security Bureau has been honored by State Intellectual Property Office of the PRC and The Ministry of Public Security of the PRC as 2012 Advanced Collective of Law Enforcement and IP Protection of National Intellectual property System and Public Security System. Chengdu Public Security organs have filed and detected 311 cases of fake registered trademarks, fake registered trademarks sales, copyright infringement and trade secret infringement, of which 235 have been cracked down on, with over 480 suspected criminals captured, over 1.4 million  counterfeits, infringed copies and illegal registered trademarks confiscated. Money involved in above-mentioned cases is around RMB 270 million. In March 2012, a major case of fake cigarettes production and sales has been cracked down on with over 1300 cartons of cigarettes confiscated and 11 suspect criminals captured. In April 2012, 11 retail outlets selling fake luxury goods have been destroyed and over 30 suspects captured. Over 4000 fake world famous brands have been confiscated including LV, Hermes, Cucci and Burbery. Money involved in above-mentioned cases is around RMB 30 million. In May 2012, a mill making and selling fake red wine has been smashed up with nearly 20 thousand of　bottles of wine confiscated, 140 thousand set of fake packing materials and 60 machinery equipment for making counterfeits confiscated. Money involved in above-mentioned cases is more than RMB 50 million. Economic loss of over 6 million has been recovered. In July 2012, a major case of making and selling fake computer consumables has been cracked down on with 8 suspects captured and over RMB10 million involved.

V. Legal supervisory duties fulfilled to crack down on Intellectual Property crimes
Procuratorates, relying on the cohesive mechanisms of administrative law enforcement and criminal law enforcement and in cooperation with government IP administrative departments, judicial and public security organs, has enhanced contact and information communication, promoted rational utilization of resources of law enforcement, strengthened power of fighting against IP violations. A number of channels of getting adequate understanding of case information have been made public including reporting telephones, receiving public accusations, listening to social feedbacks and media coverage. To discover and track down the clues of suspected criminal cases, methods such as home visiting, information briefing, meetings, case recording and reviewing are employed. These methods would also be used to define specific cases of key supervision, urge the transfer of cases from administrative law enforcement organs to public security organs. Procuratorates in Chengdu have approved the arrest of a total of 109 offenders involved in 38 IP crimes, among which there are 81 criminals in 21 cases of fake registered trademarks, 16 criminals in 10 business cases of fake registered trademarks sales, 4 criminals in 4 cases of illegally producing and selling of illegally manufactured registered trademarks, 2 criminals in 2 cases of copyright infringement and 6 criminals in a case of trade secret infringement.

VI. Intellectual property trials improved to safeguard legal rights 
Intellectual property cases have been tried in an efficient and fair manner. Last year, courts in Chengdu have tried a total of 2142 Intellectual property cases, up by 89.7% over 2011, of which 1947 cases have been concluded. The case of Microsoft copyright has been tried. A number of trademark infringement cases of such as famous wine brands including Wuliangye, Moutai, Jiannanchun, world established garments and bags including Dunhill, Cartier, LV and some other famous brands such as Lenovo, Double Happiness, Supor, Media and Chongqing Cygnet Group have been concluded. Intellectual property cases with involvement of major local enterprises such as Chengdu Biology Research Institute, Sichuan Radio and Television Group，and Chengdu Electronic Research Institute have also been tried. Legal rights have been effectively protected in accordance with law. Infringement crimes such as illegal use, piracy, counterfeits and shoddy goods productions and sales have been severely cracked down on.

Resolutions of IP case disputes have also been consolidated. The courts in Chengdu properly and effectively settled a variety of IP disputes by continuing to give full play of the advantageous role of mediation system. A total of 1349 intellectual property cases have been mediated. Chengdu’s City Court, Intellectual Property Office, Copyright Office and Industrial and Commercial Bureau have jointly drafted and signed The Opinion of Building Cohesive Mediation Mechanism of Intellectual Property Civil Disputes(trail version) to build and improve multi-mediation mechanism of IP civil disputes and advance judicial conciliation and other non-lawsuit mediation mechanisms.

The grassroots judicial protection work made new progress. Pixian People’s Court has officially set up an intellectual property court approved by Supreme People’s Court. This new court will accept some cases of the intellectual property rights of civil disputes and lead Pixian People’s Court to become the fourth court at grassroots level entitled to judge civil disputes cases of IP. Chengdu Intermediate People’s Court has set up an IP circuit court in Chengdu Economic and Technology Development Zone. Through circuit trials of typical cases of IP, this circuit court has served as a platform for trial service, extended service and exchange service to promote technological innovation of enterprises and provide regional economic development with high-efficient judicial service.

VII. Supervision capability boosted to enhance customs protection of intellectual property
According to the integrate deployment of State Council and General Administration of Customs of the PRC and in coordination with specialized group of fighting against IP violations and counterfeits, based on the practical situation, combining risk analysis with supervision, Chengdu customs took the action named ‘shield of country’s gate’ to enhance the supervision of important ports including airport customs, post office agency and business offices. In airport customs and post office agency, officials filed two cases of infringement involving more than 20 international brands already registered at the General Administration of Customs: ALEXANDER WANG, DIESEL, Y-3, DSQUARED2, PAUL SMITH. 
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